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Aanwezig: Arno Janzen (vz), Norbert Arnold, Gwen ten Haaf, Wilma Kroon,  
  Esther van de Venn 
          

Genodigd: 
Kandidaat-lid:   Peter van Zanten  
Gemeente Gennep:  Val Caris, Eric de Maeyer,  
     Marijke Hendrickx, Peter Kuijs (tijd. aanw.) 
                                   

      Notulist:    Petra Kerkhof (bureau Stand-by) 
 
   Afwezig (mkg):    Malica El Ghazi (ASD) 
 
                
    
1. Opening en vaststelling agenda 
De heer Janzen opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
Mevrouw Ten Haaf, de heer Kuijs en de heer De Maeyer wonen de vergadering digitaal bij.  
 
2. Ingekomen stukken / mededelingen 
Mevrouw Kroon deelt mede dat zij de regionale bijeenkomst van de ASD’s heeft bezocht. Er waren veel 
afmeldingen. De ASD’s hebben de toekomst van het gezamenlijk overleg besproken. De bijeenkomsten zijn 
zinvol, maar de voorkeur gaat uit naar 2x per jaar bijeenkomen. Het wordt dan grootser opgezet, vaste 
locatie is Pannerden. De bijeenkomsten worden in klein comité voorbereid. Mevrouw Kroon pleit ervoor om 
voortaan met 2 leden van de ASD vertegenwoordigd te zijn. 
 
Mevrouw Kroon en de heer Van Zanten hebben de bijeenkomst Positieve Gezondheid op 30 maart bezocht. 
Zij hebben de flyers van de ASD ruim verspreid. 
 
3.  Verslag vergadering 1 februari 2022 
Het verslag van 1 februari 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van het verslag: 

• De ASD heeft gereageerd op de conceptvragenlijst. Van mevrouw Verhoeven is vernomen dat de 
respons op de enquête laag was, daarom is deze nogmaals verstuurd, gekoppeld aan kleine prijzen. 
De ASD wijst op de diverse bijeenkomsten die er zijn geweest. Die hadden benut kunnen worden om de 
doelgroep te bereiken. 

• De ASD vraagt naar de stand van zaken met de achterstallige dossiers bij schuldhulpverlening.  
De heer De Maeyer geeft aan dat het contract met Plangroep is ontbonden wegens wanprestatie. Er is 
een nieuw contract voor schuldenregeling gesloten met Kredietbank Nederland. De gemeente kan 
dagelijks de registraties inzien. De dossiers met meer dan driekwart jaar vóór afronding zijn overgegaan 
naar Kredietbank Nederland. Van de andere dossiers is hij niet op de hoogte. 

• Actie 20-48, wethouder uitnodigen: zodra de wethouder Sociaal Domein bekend is, zal hij/zij worden 
uitgenodigd ter kennismaking. 

• Conceptverordening Jeugd: de heer De Maeyer geeft aan dat de verordening nog niet is vrijgegeven door 
de regio. De heer Janzen zal navraag doen wanneer de verordening beschikbaar komt. 

• Ondersteuning bij facebookbeheer: mevrouw Van de Venn heeft de contactgegevens ontvangen voor evt. 
ondersteuning bij het bewerken van de facebookpagina. 

 
4. Welzijnswerk, vormgeven in de samenleving 
Mevrouw Kroon, mevrouw Van de Venn en de heer Van Zanten zijn bijeen geweest om een preadvies voor 
te bereiden. Zij hadden nog enkele vragen voor de heer Kuijs, maar deze zijn abusievelijk niet naar hem 
verstuurd. Dit wordt alsnog gedaan. De heer Kuijs zegt toe de vragen binnen twee weken te zullen 
beantwoorden, zodat de werkgroep een preadvies kan opstellen voor de volgende ASD-vergadering op 
10 mei. 
De heer Kuijs verlaat de vergadering. 
 
Ter voorkoming van dit misverstand in de toekomst wijst de heer Janzen op de afspraak dat werkgroepen 
altijd rechtstreeks contact kunnen zoeken met de betreffende ambtenaar. Dit verloopt niet via mevrouw  
Ten Haaf. Als het advies in de ASD is vastgesteld, zet mevrouw Ten Haaf dit advies op (ASD-)papier en 
stuurt dit naar de gemeente. 
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5. Gezondheidsbeleid 
Voor dit onderwerp vormen mevrouw Ten Haaf, de heer Janzen en de heer Arnold de werkgroep voor het 
preadvies. 
 
Mevrouw Hendrickx geeft aan dat positieve gezondheid bijna alle beleidsterreinen raakt. De denkrichting om 
te komen tot gezondheidsbeleid voor de gemeente Gennep is breed. Er zijn veel bijeenkomsten bezocht, er 
is veel input opgehaald. Gelet op de breed verzamelde informatie en inbreng adviseert de ASD nadrukkelijk 
om te prioriteren. 
Voorts vanuit de ASD: 
- Dichterbij heeft ook programma’s in het kader van positieve gezondheid 
- de fysieke omgeving speelt een belangrijke rol (bijv. luchtvervuiling door het Ruhrgebied) 
- in de kaders wordt het onderdeel sport gemist 
- mentale gesteldheid heeft invloed op de fysieke gezondheid 
- gezondheidsbeleid maakt deel uit van de omgevingsvisie 
- neem de woonzorgvisie mee in het gezondheidsbeleid 
- hoe ga je maatwerk leveren en aan welke doelgroepen? 
- hoe bereik je de doelgroepen? 
- het is zoveel, wie overziet alles? 
 
Op de vraag vanuit de ASD antwoordt mevrouw Hendrickx dat Gennep, in vergelijking met andere 
gemeenten in de regio, niet wordt aangemerkt als een gezonde gemeente. Zij vermoedt dat dat mede komt 
doordat in Gennep enkele grote instellingen zijn gevestigd waardoor Gennep relatief veel inwoners heeft met 
een lage economische status. 
 
De ASD merkt op dat de gemeente bij vergunningverlening voor (straat-/verenigings-)feesten kan bedingen 
dat er geen friet- of ijscokar wordt ingezet. Op scholen is al aandacht voor gezond eten, maar daar is nog 
een slag te maken. Dat geldt ook voor de Voedselbank. Er zijn voldoende gelegenheden waarbij gezond 
eten op een leuke manier kan worden gestimuleerd. 
 
De ASD zal een advies formuleren naar aanleiding van de Kaders Lokaal gezondheidsbeleid gemeente 
Gennep. 
 
De heer Janzen bedankt mevrouw Hendrickx voor haar komst en toelichting en voor het vroegtijdig 
betrekken van de ASD bij nieuw beleid.  
Zij bedankt de ASD voor de gelegenheid en verlaat de vergadering. 
 
6. Verslag van gesprek met Team Toegang 
Mevrouw Ten Haaf en de heer Arnold hebben het gebruikelijke periodieke gesprek gevoerd met Team 
Toegang. De nieuwe aanbesteding is per 1 januari 2022 gestart, maar met minder partners. Niet alles loopt 
daarom goed.  
Het aantal zorgvragen wordt niet geregistreerd, dus het is niet bekend of dit is afgenomen of toegenomen.  
De complexiteit van de zorgvragen wordt ook niet gemonitord. Er is ook geen beeld van multi-complexe 
zorgvragen. Die monitoring is wel in ontwikkeling. 
Er is achterstand in de afhandeling van klachten, maar dat wordt veroorzaakt door de overgang naar de 
nieuwe aanbesteding.  
In Team Toegang werken alleen specialisten. Zij sturen de consulenten aan vanuit hun specialisme. 
Op dit moment is Team Toegang niet van plan om de wijk in te gaan, het team werkt vooralsnog vanuit het 
gemeentehuis. 
 
Vanuit Team Toegang is toegezegd om aan te sluiten bij een ASD-vergadering voor toelichting op de 
processen. De teamleider zal worden uitgenodigd. 
 
7. Energietoeslag 
Mevrouw Ten Haaf heeft dit onderwerp geagendeerd, omdat zij benieuwd is naar het beleid van de 
gemeente Gennep hiervoor. Zodra dit bekend is, zal mevrouw Van der Venn dit publiceren op facebook. 
 
8. Informele inventarisatie en signalering onder de ASD-leden 
De heer Van Zanten geeft aan dat hij nog niet heeft besloten tot lidmaatschap van de ASD. 
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De ASD-leden geven allen aan dat zij vooral efficiënter willen vergaderen. Onderwerpen moeten beknopt 
aan de orde komen. Er moet voldoende tijd overblijven in de vergadertijd voor werkgroep-overleg, anders 
moeten de werkgroepen weer apart bijeenkomen.  
De ASD is nog niet op sterkte, dus hier moet qua werk en tijd rekening mee worden gehouden. 
Het vormen van ad hoc werkgroepen wordt als prettig ervaren. 
Iedereen is blij dat fysiek vergaderen weer mogelijk is. 
 
Mogelijke belangenverstrengeling wordt besproken, omdat sommige ASD-leden in andere hoedanigheden 
ook actief zijn in het sociaal domein. Geconcludeerd wordt dat van belangenverstrengeling geen sprake is, 
daar de ASD-leden geen persoonlijk of zakelijk voordeel hebben van wat in de ASD aan de orde komt.  
Het is juist een goede zaak dat signalen uit het eigen werkveld worden ingebracht in de ASD. 
 
De heer Arnold vraagt of het zinvol is om als ASD kennis te maken met de nieuwe gemeenteraad. 
De heer Janzen geeft aan dat de ASD in principe adviseert aan het college. Dat advies wordt wel 
meegenomen in het collegevoorstel aan de raad, maar de raad staat dus verder af van de ASD.  
De nieuwe wethouder Sociaal Domein zal worden uitgenodigd. Met hem/haar kan worden besproken of het 
zinvol is om als ASD de raadsleden uit te nodigen. 
Mevrouw Kroon merkt op dat het zinvol is om de agendapunten in de raad weer in de gaten te houden. 
 
(De heer De Maeyer verlaat de vergadering) 

9. Rondvraag 
De heer Van Zanten meldt dat de Sportraad volgende week weer bij elkaar komt. Hij zal het melden als er 
zaken van belang zijn voor de ASD.  
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 
De heer Janzen bedankt iedereen voor zijn inbreng en sluit de vergadering om 21.25u. 
 

 
Volgende vergadering: dinsdag 10 mei, 19.30u. 
Agenda o.a.: preadvies Welzijnswerk, preadvies Gezondheidsbeleid, Team Toegang, dossiers 
schuldhulpverlening, facebook, jaarplanning B&W 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vergaderdata 2022:  11/1, 1/2, 8/3, 5/4, 10/5, 7/6, 6/7, 6/9, 4/10, 1/11, 7/12. 

 
 
Bijlage: actielijst 
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Actielijst  

 
 

Vragen/acties beleidsmedewerkers: 
Beleidsmedewerker Vraag/actie Termijn 

Ralf Jansen Conceptverordening Jeugd aan ASD ? 

Chantal Verhoeven Evaluatie Wet inburgering + praktijk in Gennep Q3-2022 

Peter Kuijs Beantwoording vragen wg Welzijnswerk <20-04-22 

 
 

► Binnen 6 weken terugkoppeling door beleidsmedewerker op een afgegeven advies 
 
► Deelname aan bijeenkomsten aan iedereen melden    

 
PR-commissie: mevrouw Ten Haaf, mevrouw Kroon 
Kasbeheer: mevrouw Kroon 
 
E-mailadres ASD: asdgennep@outlook.com  
 

 

Nummer Vergadering Wie Actiepunten Wanneer 

14-34 13-05-14 allen Onderwerpen voor de OMO-krant doorlopend 

18-80 18-12-18 
 
 

V. Caris 
 

Inzake begroting vs realisatie: 
- jaarrekening + voorjaarsnota 
- begroting opvragen 

 
maart 
september 

19-39 
 P. Kerkhof, 

ASD 

Adviezenlijst, 
stand van zaken adviezen 

doorlopend 

20-09 04-02-20 ASD Inwerking van nieuwe leden  

20-31  E. vd Venn Adviezen ASD op facebook doorlopend 

21-11 02-03-21 ASD Bekendheid ASD (loopt) 

21-30 
07-09-21 

ASD 
Werkwijze Jeugd en Gezin gem. Nijmegen 
bespreken met weth. Janssen 

 

21-31  ASD Omgang met app / prioritering berichten  

21-34  V. Caris Plannen BOT-overleg ASD-weth.-burg. Q1-2022 

21-37 
05-10-21 A. Janzen, N. 

Arnold, M. vd 
Heuvel, W. Kroon 

Preadvies verordening Jeugd tzt 

21-44 02-11-21 A. Janzen, G. t. 
Haaf 

Advies inz. BiblioPlus a B&W nov. ‘21 

21-51 08-12-21 allen € 5,- storten voor lief en leed kas (W.Kroon) dec. ‘21 

22-01 01-02-22 V. Caris Jaarplanning B&W ivm adviesaanvragen ASD 08-03-22 

22-02 
 

V. Caris 
Presentatie (M. Belliot 8/12)  + Wmo-
verordening aan ASD 

feb. ‘22 

22-10 
05-04-22 

G. t. Haaf 
- Wethouder SD uitnodigen 
- teamleider Team Toegang 

tzt 
<10-05-22 

22-11  A. Janzen Navraag bij R. Jansen inz. verordening Jeugd <10-05-22 

22-12 
 P. v. Zanten,  

E. vd Venn,   
W. Kroon 

Preadvies Welzijnswerk 10-05-22 

22-13 
 A. Janzen, N. 

Arnold, G.t.Haaf 
Preadvies Gezondheidsbeleid 10-05-22 

22-14  E. vd Venn Info beleid energietoeslag op facebook tzt 

22-15  allen Agendapunten gemeenteraad ikv SD doorlopend 

mailto:asdgennep@outlook.com

